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Protokół Nr XXVI/16 
SESJI RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 06 września 2016 roku 

 

1. Otwarcie Sesji nastąpiło o godz. 1300. Zamknięcie 1535. 

 

Na posiedzeniu podjęto 6 uchwał od Nr XXVI/148/16 do Nr XXVI/153/16. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Wójt Gminy Dąbrówno – Piotr Zwaliński 

4. Zastępca Wójta – Dorota Szczurowska 

5. Sekretarz Gminy – Grażyna Halkiewicz 

6. Skarbnik Gminy – Danuta Tupaj 

7. Dyrektor Gminnego Centrum Kulturalno – Bibliotecznego w Dąbrównie – Daniel 

Stempkowski 

8. Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie – Bartosz Bałabon 

9. Radca Prawny – Marcin Ignatowski 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu udział wzięło 14 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady, w związku z czym obrady były prawomocne.  

Przewodniczący Rady złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość z dotychczasowym dzierżawcą i zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 
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 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o przedstawienie informacji z działalności Kierownika 

Posterunku Policji w Dąbrównie jak również o przeniesienie pkt. e) w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora GCKB w Dąbrównie na początek obrad. Wniosek został 

poddany pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Informacja Kierownika Posterunku Policji w Dąbrównie. 

Kierownik Posterunku Policji w Dąbrównie Pan Bartosz Bałabon przedstawił założenia, jakie 

będą w najbliższym czasie realizowane celem poprawy funkcjonowania policji na terenie 

Gminy Dąbrówno i zapewnienia mieszkańcom poczucia bezpieczeństwa. Zapewnił o 

zwiększeniu patroli funkcjonariuszy policji drogowej, jak i kryminalnej. Dodał, że jest 

otwarty na współprace z mieszkańcami i niesienia im pomocy. Kierownik Posterunku Policji 

udzielał odpowiedzi na zadawane pytania, poinformował gdzie można zgłosić sytuacje 

kryzysowe. Kierownik zanotował wnioski złożone przez Radnych oraz przez Sołtysów.    

Ad. 3 lit. e) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Centrum 

Kulturalno – Bibliotecznego w Dąbrównie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski odczytał treść skargi na działalność 

Dyrektora GCKB Pana Daniela Stempkowskiego w Dąbrównie (załącznik nr 5) dotyczącej 

niewywiązania się z wcześniejszych ustaleń związanych z organizacją festynu w 

miejscowości Ostrowite, złożonej przez Sołtysa Sołectwa Ostrowite Panią Katarzynę 

Sobieską. Następnie odczytał treść wyjaśnień złożonych przez Dyrektora GCKB w 

Dąbrównie (załącznik nr 6). Dodał, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej, na której po rozpatrzeniu skargi członkowie komisji uznali skargę za bezzasadną.  

Sołtys Sołectwa Ostrowite Pani Katarzyna Sobieska dodała, że Dyrektor GCKB idąc na urlop 

wypoczynkowy nie przekazał obowiązków (ustaleń) osobie, która miała Go zastępować 
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podczas Jego nieobecności, dotyczących wypożyczenia sprzętu na festyn w Ostrowitym, co 

uniemożliwiło jego wcześniejszy odbiór. Ponadto kolejnym problemem był brak kontaktu z 

Gminnym Centrum.  

Dyrektor GCKB Pan Daniel Stempkowski poinformował, że Pani Sołtys Sołectwa Ostrowite 

nie jest pierwszą osobą wypożyczającą sprzęt, czy namiot na imprezę okolicznościową i 

nigdy dotąd nie było problemu. Zaistniała sytuacja jest pierwszą jaka miała miejsce. Ponadto 

po rozmowie z Panią Sołtys sprzęt został przygotowany do odbioru. Nadmienił, że 

działalnością Dyrektora GCKB nie jest dostarczanie sprzętu i namiotu na miejsce jak również 

ich ustawianie.   

Po wysłuchaniu obu stron oraz po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący poddał pod 

głosowanie uchwałę uznającą, że skarga jest bezzasadna. 

Głosowanie: 

za – 8 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrzymujących się – 6 głosów 

Uchwała Nr XXVI/148/16 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość z dotychczasowym dzierżawcą. 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił projekt uchwały dotyczący 

dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości Lewałd Wielki (dz. Nr 116) 

dotychczasowemu dzierżawcy na okres 10 lat. 

Radny Pan Michał Mielczarek zapytał, dlaczego dzierżawa ma być na tak długi okres? 

Wójt udzielił odp. w tej sprawie. 

Radna Pani Mariola Kilian złożyła wniosek o zawarcie niniejszej umowy dzierżawy na okres 

5 lat. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 
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 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVI/149/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. c) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2016 – 2025.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2025. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 9. 

Zmiana składu Rady z 14 na 13. Obrady opuścił Radny Pan Janusz Szraga.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał treść uchwały 

i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głos 

Uchwała Nr XXVI/150/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 11.  

Zmiana składu Rady z 13 na 14. Na obrady powrócił Radny Pan Janusz Szraga.  

Skarbnik Gminy udzielała odp. na zadawane pytania dotyczące zmian budżetu. 

 Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVI/151/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 
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Ad. 3 lit. e) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 

zaciągniętych kredytów i pożyczek.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Michał Mielczarek poinformował, że projekt uchwały 

był tematem obrad na posiedzeniu komisji w  dniu 05 września br. Ponadto Przewodniczący 

poprosił o udzielenie szczegółowych informacji na temat zaciągnięcia kredytu na tak długi 

okres czasu.  

Skarbnik Gminy poinformowała, że na etapie tworzenia projektu budżetu na 2016 r. w 

źródłach przychodów wskazany był kredyt do zaciągnięcia w kwocie 700.000,00 zł. i w takiej 

formie był zatwierdzony budżet. Przedstawiony projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego jest konsekwencją zapisu w uchwale budżetowej. Kredyt zostanie 

zaciągnięty na okres 2016 – 2025 z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów i pożyczek.  

Wójt wraz z Panią Skarbnik udzielali odp. na zadawane pytania. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVI/152/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu.  

Przerwa 5 min. 

 

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga poprosił o umożliwienie 

przedstawienia sprawozdania z działalności komisji za I półrocze, ponieważ z powodów 

osobistych musi wcześniej opuścić obrady. 

Zmiana składu Rady z 14 na 13. Obrady opuściła Radna Pani Genowefa Szczepańska.  

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za -  13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Budownictwa, Ochrony Środowiska i 

Mienia Komunalnego Rady Gminy Dąbrówno za I półrocze 2016 r. 
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Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Janusz Szraga przedstawił sprawozdanie z 

działalności Komisji Budownictwa, Ochrony Środowiska i Mienia Komunalnego Rady 

Gminy Dąbrówno, które stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Zmiana składu Rady z 13 na 14. Na obrady powróciła Radna Pani Genowefa Szczepańska.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

Zmiana składu Rady z 14 na 13. Obrady opuścił Radny Pan Janusz Szraga.  

Sekretarz Gminy Pani Grażyna Halkiewicz przedstawiła projekt uchwały. Komisja Statutowa 

będzie miała za zadanie dostosowanie obecnego Statutu Gminy Dąbrówno do 

obowiązujących przepisów prawa.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur członków do Komisji Statutowej. 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński zgłosił swoją kandydaturę. Następnie 

zgłaszano kolejne kandydatury: 

• Radna Pani Jadwiga Wańkowicz zgłosiła Radną Genowefę Szczepańską - Radna nie 

wyraziła zgody. 

• Radna Pani Jadwiga Wańkowicz zgłosiła Radnego Piotra Sztymelskiego. Radny 

wyraził zgodę. 

• Radna Pani Mariola Kilian zgłosiła Radnego Michała Mielczarek. Radny wyraził 

zgodę. 

• Radna Pani Mariola Kilian zgłosiła Radną Joannę Kaźmierską. Radna wyraziła zgodę  

• Radna Pani Joanna Kaźmierska zgłosiła Radną Honoratę Wolska – Radna wyraziła 

zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno zarządził 5 min. przerwę, celem wskazania spośród 

zgłoszonych członków komisji statutowej jej Przewodniczącego.  

Po przerwie Radny Pan Piotr Sztymelski poinformował, że na Przewodniczącego Komisji 

Statutowej wskazano Radnego Pana Andrzeja Krzemińskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 
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 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXVI/153/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.    

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówno za I 

półrocze 2016 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Zalewski przedstawił sprawozdanie z 

działalności komisji za I półrocze br. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania w związku, z czym Przewodniczący zarządził 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Panowania, Inicjatyw 

Gospodarczych oraz Rolnictwa Rady Gminy Dąbrówno za I półrocze 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostanie 

przedstawione na kolejnym posiedzeniu Rady Gminy Dąbrówno.  

 

Ad. 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych Rady Gminy Dąbrówno za I półrocze 2016 r.  

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Sztymelski przedstawił sprawozdanie z działalności 

komisji za I półrocze br. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania, w związku z czym Przewodniczący zarządził 

głosowanie.  

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.   
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Ad. 7. Przyjęcie protokołu z XXII, XXIII, XXIV i XXV Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołów. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 12 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokoły zostały przyjęte większością głosów.  

 

Ad. 9. Informacje Wójta Gminy Dąbrówno. 

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński przedstawił informacje z realizacji uchwał, która stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. Dodał, że informacja o jego pracy w okresie międzysesyjnym w 

formie pisemnej została Radnym przesłana wraz z materiałami sesyjnymi, w związku z czym 

poprosił o ewentualne pytania. Informacje stanowią załącznik nr 19 do protokołu.  

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński udzielał odp. na pytania związane z Jego pracą w 

okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 10. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy Dąbrówno. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji.   

 

Ad. 11. Sprawy różne.     

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński zapytał o sprawę związaną z tzw. 

targowiskiem, która była poruszana na poprzedniej Sesji Rady Gminy Dąbrówno.  

Wójt Gminy w odp. poinformował, że opłata targowa jest pobierana zgodnie z ustawą i 

uchwałą. Gmina nie ma opracowanego Regulaminu targowiska, ponieważ  nie posiada terenu, 

który mógłby być zagospodarowany na ten cel. Obecnie targowisko znajduje się na terenie 

prywatnym.  

Radny Pan Marek Zalewski poprosił o udzielenie informacji na temat chlewni w 

miejscowości Samin. 

Wójt Gminy w odp. poinformował, że na chwilę obecna sprawa jest „zamrożona”, 

szczegółowe informacje można uzyska u pracownika urzędu Pani Anny Podolak, która się 

tym zajmuje.  

Radny Pan Marek Zalewski kontynuując zapytał, czy na obecnym etapie urząd gminy nie ma 

nic do powiedzenia? 
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Wójt w odp. poinformował, że gmina musiałaby zwrócić się do Sądu o ustanowienie 

spadkobierców nieruchomości sąsiadującymi z budynkami przeznaczonymi na chlewnię, co 

wiąże się kosztami.  

Sołtys Sołectwa Tułodziad zapytała o lokal położony przy OSP w miejscowości Tułodziad, 

do kiedy obecny lokator zobowiązany jest do jego opuszczenia? 

Wójt w odp. poinformował, że lokal został już zwolniony.  

Pani Sołtys dodała, że sołectwo Tułodziad ma pomysł na zagospodarowanie tego lokalu.  

Wójt Gminy poinformował, że istnieje możliwość wynajęcia lokalu. 

Przewodniczący Rady poprosił Sołtysów Gminy Dąbrówno o pomoc w zebraniu informacji, 

które rodziny miały co najmniej trzech synów w wojsku, celem ich odznaczenia medalem za 

zasługi dla obronności kraju.  

Radny Pan Piotr Sztymelski zaprosił wszystkich chętnych na bal organizowany w dniu 

14.10.2016 r. w Pensjonacie Zacisze w Dąbrównie. Wstęp 150,00 zł./ osobę.  

Poprosił aby zgłoszeń dokonać do końca przyszłego tygodnia.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska zaprosiła na wyjazd do skansenu w Olsztynku w dniu 

17.09.2016 r. Zwiedzana będzie również huta szkła w Olsztynku. Opłata wynosi ok. 10,00 zł.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Rady 

Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała: 

Dorota Kędzierska 

 

                                                                                                    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  


